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Protokół 

z posiedzenia Zarządu Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej 

z dnia 21 stycznia 2008 roku 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Zarządu Pan Jan Hasiuk. Stwierdził, że na dziewięciu 

członków Zarządu w posiedzeniu wzięło udział pięć osób (lista obecności w załączeniu do 

protokołu), co stanowiło kworum upoważnione do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Przedstawił proponowany porządek dnia i zapytał, czy są inne propozycje. Nie było, wobec 

czego poddał porządek dnia pod głosowanie. Wynik: 5 „za”, 0 „przeciw”, 0 wstrzymujących się 

od głosu. Zarząd jednogłośnie przyjął porządek dnia.   

 

Ad 1. 

Spotkanie w Panem Waldemarem Nalazkiem – Wójtem Gminy Osiecznica oraz Panem 

Mieczysławem Kulą w sprawie warunków objęcia ww. Gminy usługami świadczonymi 

przez Schronisko dla Zwierząt Małych w Dłużynie Górnej. 

Celem spotkania było omówienie warunków objęcia Gminy Osiecznica usługami Schroniska dla 

Zwierząt Małych. Uzgodniono, że Gmina pokryje koszt wybudowania nowych kojców.  

W następnym okresie będzie uiszczała składkę, która uwzględni pełny koszt utrzymania zwierząt 

od niej przyjmowanych, koszt wynagrodzenia dodatkowego pracownika oraz koszt zbierania z 

dróg zwierząt padłych w wyniku kolizji drogowych. Gmina Osiecznica wniesie uwagi do 

projektu porozumienia, wcześniej otrzymanego od Związku Gmin i prześle celem akceptacji.  

  

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 12 grudnia 2007 roku. 

Przewodniczący zapytał, czy wszyscy otrzymali projekt protokołu i czy zgłaszają do niego 

uwagi. Zastrzeżeń nie zgłoszono, wobec czego poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

protokołu. Wynik: 5 „za”, 0 „przeciw”. Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad 3. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) układu wykonawczego budżetu Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej na 2008 rok. 

Z treścią uchwały zapoznała Pani Danuta Sławińska. Uwag nie było, wobec czego 

Przewodniczący Zarządu poddał uchwałę pod głosownie. Wynik: 5 „za”, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się od głosu. Uchwałę podjęto bezwzględną większością głosów.  

b) zmian w Regulaminie funkcjonowania Schroniska dla Zwierząt Małych w Dłużynie 

Górnej. 

Z treścią uchwały wraz z uzasadnienie zapoznał Dyrektor Biura. Uwag nie było, wobec 

czego Przewodniczący Zarządu poddał uchwałę pod głosownie. Wynik: 5 „za”, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Uchwałę podjęto bezwzględną większością 

głosów.  

c) zmian w budżecie Związku na 2008 rok – dot. zakupu samochodu dla Schroniska. 

      Z treścią uchwały zapoznała Pani Danuta Sławińska. Uwag nie było, wobec czego    

      Przewodniczący Zarządu poddał uchwałę pod głosownie. Wynik: 5 „za”, 0 przeciw, 0  

      wstrzymujących się od głosu. Uchwałę podjęto bezwzględną większością głosów. 

 

5.   Sprawy różne: 

a)   sprawa inwestycji pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej dla gmin    

leżących w zlewni rzeki Czerwona Woda”. 

           Stan realizacji omówił Przewodniczący Zarządu. Stwierdził, że w związku z     

           opóźnieniami jakie wynikły w trakcie realizacji opracowań przewidzianych do    

           zakończenia w okresie rozliczeniowym 10.11.2007 – 10.02.2008 i których powodem  
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           były opóźnienia w uzyskaniu prawa dostępu do gruntu w obszarze planowanej  

           inwestycji, warunków zasilania energetycznego projektowanych obiektów, 

           oraz map dla odcinków sieci dla których przebieg uległ zmianie w stosunku do   

           pierwotniej koncepcji, zaszła konieczność sporządzenia aneksu do Umowy z  

           Wykonawcą dokumentacji, a wskutek tego również aneksu do Porozumienia  

           Komunalnego dotyczącego zmiany zapisów szczegółowego harmonogramu realizacji i  

           finansowania Umowy o wykonanie Dokumentacji technicznej dla Projektu  

           „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w zlewni rzeki Czerwona Woda”  

           będącego załącznikiem nr 1 do Porozumienia Komunalnego nr 1/2007 w ten sposób, że w  

           nagłówkach tabeli w miejsce dotychczasowych terminów dla trzeciego okresu  

           rozliczeniowego 10.11.2007 - 10.02.2008 zostaną wpisane terminy 10.11.2007 - 

          10.03.2008. Zarząd zaakceptował proponowane zmiany. 

b)  pisma Starosty Powiatowego dotyczące ww. inwestycji. 

Dyrektor Biura Związku zapoznał z pismami Starosty Zgorzeleckiego dotyczącymi 

kolejnych etapów procedury mającej na celu wydanie decyzji o pozwoleniu na budowę 

dla przedmiotowej inwestycji. 

c)  sprawa spotkania dot. zagospodarowania stałych odpadów komunalnych. 

Przewodniczący Zarządu stwierdził, że temat zostanie podjęty na forum samorządów z 

powiatów bolesławieckiego, lubańskiego i zgorzeleckiego po uzyskaniu danych 

ekonomicznych od austriackiego partnera Gminy Zgorzelec w sprawie budowy i 

eksploatacji spalarni stałych odpadów komunalnych.  

d)  sprawa porozumienia w sprawie utworzenia subregionu turystycznego. 

Pan Jan Hasiuk powiedział, że na terenie Województwa Dolnośląskiego tworzą się 

subregiony turystyczne. W ich skład wchodzą samorządy gminne i powiatowe. Celem 

tworzenia tych subregionów jest współpraca w zakresie przygotowania Koncepcji 

Subregionalnego Sieciowego Produktu Turystycznego na potrzeby aplikowania do RPO i 

innych źródeł unijnych. Instytucją koordynującą jest Dolnośląska Organizacja 

Turystyczna. Zarząd zobowiązał Dyrektora Biura do nawiązania kontaktów z ww. 

instytucją w celu uzgodnienia zasad współpracy.  

e)  sprawa porozumienia z TP SA. 

Dyrektor Biura powiedział, że trwają rozmowy z Dyr. Arkadiuszem Kłuskiem w sprawie 

dopracowania szczegółów porozumienia. Po ich zakończeniu wypracowany wariant 

dokumentu zostanie przedstawiony Zarządowi do akceptacji. 

f)  pismo Burmistrza Pieńska w sprawie naruszenia przepisów ochrony środowiska. 

Dyrektor Biura zapoznał z pismem Burmistrza Pieńska do Pana Christosa Zacharopulosa 

w sprawie konsekwencji wynikających z naruszenia przepisów ochrony środowiska w 

okolicy dzierżawionego przez niego budynku gospodarczego w Dłużynie Górnej oraz 

obciążenia go kosztami naprawy drogi. 

g)  pismo Przewodniczącego Zarządu Związku Komunalnego „Wisłok”. 

Dyrektor Biura związku odczytał pismo w sprawie poparcia i przyłączenia się do akcji pn. 

„Sortuję odpady, więc jestem Europejczykiem”. Zarząd polecił Dyrektorowi Biura wysłać 

odpowiedź z poparciem dla inicjatywy. 

h)  pismo kierownika Schroniska dla Zwierząt Małych dot. kradzieży powietrznej linii 

energetycznej. 

Z problemem zapoznał zebranych Kierownik Schroniska. Stwierdził, że przywrócenie 

oświetlenie obiektu jest sprawą niezbędną ze względów bezpieczeństwa. Burmistrz 

Zawidowa Pan Józef Sontowski zdeklarował pomoc polegającą na skierowaniu do 

Schroniska wyspecjalizowanej firmy, która określi potrzeby i koszty naprawy. Decyzje w 

tej sprawie zostaną podjęte po zapoznaniu ze szczegółami. 

 

i)  sprawa podróży służbowej do firmy Hydro-Vacuum – producenta tłoczni. 
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Dyrektor Biura przedstawił propozycję odbycia podróży służbowej dla zainteresowanych 

do Grudziądza, gdzie mieści się firma Hydro-Vacuum, producent tłoczni ścieków 

komunalnych. To urządzenia  konkurencyjne w stosunku do wyrobów firmy Corol z 

Janikowa pod Poznaniem.  Zarząd polecił Dyrektorowi przedstawić – działając w 

porozumieniu z przedstawicielami firmy – program wizyty oraz przygotować propozycje 

terminów podróży.  

6.   Wolne wnioski.  

           Nie było, wobec czego Przewodniczący stwierdził wyczerpanie porządku dnia i 

zakończył  

           obrady.  

           Na tym protokół zakończono i podpisano. 

            

           Protokołował: Janusz Grzeszczuk 


